
 

Møteprotokoll 
for 

Råd for menneske med nedsett funksjonsevne 
 

Møtedato: 10.11.2014 
Møtestad: 1.etg.vest, rådhuset 
Møtetid: 13:00 - 16:30 
 
Reiddun Sæbdal: Orientering om fysioterapi og rehabilitering kl. 14.00 
Boligar i Alvermarka. 
Gamle saker. 
 
Svein Gjerstad orienterte om status for nye bilgar. Rådet ynskjer framdriftsplan/status  for boligar på 
Lindås Nord og framdriftsplan for Alversund  - Risbekken. Til neste møte i rådet  i jan- 2015. 
Det er ikkje øyremerka lån til funksjonshemma,. 
 
Reidun Sæbdal orienterte om fysioterapi og rehabilitering. 
Fysioterapitenesta er to-delt, kommunale fysioterapeuter og fysioterapeuter med driftstilskot. 
Det vart auke opp med 0,8 årsverk i 2013, men etterspørselen er større enn tilbodet. Det er vanlegvis 
venteliste på ca. 3 mnd. Det er ikkje lagt inn nye stillingar i 2015-budsjettet.. 
Pasientar vert kalla inn til vurderingstime for å fastslå behovet.. Det er starta opp med "fall-
forebyggjande" gruppetrening Nordh.hallen og det er på gang i Lindåshallen og.  Lindås kommune 
har ikkje ergoterapeut, og Rådet ser det som svært viktig at det vert  stillingsheimel for ergoterapeut 
for tilretteleggjing i heimane.  Dette også for å "spare" fysioterapeutane for arbeidet som er tiltenkt 
ergoterapeutane. 
 
Kommunalsjef Åslaug Brænde orienterte om  Tannhelsetenesta, klinikkstrukturplan 2015 - 2030, det 
som gjeld Nordhordland. Klinikkområde Fedje vert nedlagt 2015 og overført til Lindås.  Lindås 
klinikkområde vert lagt ned i 2018 og overført til klinikkområde Knarvik i det nye Helsehuset. 
Uttale til planen  frå Råd for menneske med nedsett funksjonsevne: 
* Tilbodet/tenesta må være til for brukaren. Det kjem ikkje tydeleg fram i planen. 
*  Det må takast omsyn til avstandar fra der brukarane bur og ikkje frå kommunen sitt noværande       
tilbod. 
*  Ambulerande tenester for tannlegar. 
*  Konsekvensen for brukaren vert vanskeleggjort ved sentralisering. F.eks. skuleborn,  
funksjonshemma og eldre. Desse treng alle fylgje. 
*  Kommunikasjon og reiseutgifter vert vanskeleg ved denne planen. 

  
  

Frammøtte medlemmer Parti Rolle 
Vetlemøy Wergeland KRF Utvalsleiar 
Solveig Johnsen  Medlem 
Bente Orlen Westervik  Medlem 



Øystein Reidar Moldeklev FRP Medlem 
  
  

Forfall meldt frå  medlem: Parti Rolle 
Svein Arne Vabø  Nestleiar 

  
Frammøtte varamedlemmer: Parti Erstatter medlem 
Kari Solveig Sæthre  Svein Arne Vabø 

  
Følgjande frå administrasjonen møtte: 
Margrethe Høyland , Svein Gjerstad, Rune Kilen, Janne Sund, 
Åslaug Brænde, Reidun Sæbdal. 

 

   

Sakliste 

Saknr Tittel 
        

016/14 Godkjenning av innkalling og saksliste 

017/14 Godkjenning av møteprotokoll 

018/14 Trafikksikring i Knarvik. 

019/14 Kunngjering - høyring av planprogram for Kommunedelplan for massehandtering - 
Lindåsneset med Mongstad 

020/14 Økonomiplanen 2015 - 2018 

  
  



016/14: Godkjenning av innkalling og saksliste 
 

Innkalling og saksliste vert godkjent. 

Samrøystes vedteke. 

 

   
   
10.11.2014 RÅD FOR MENNESKE MED NEDSETT FUNKSJONSEVNE 

 
 

RMNF - 016/14 VEDTAK: 

Innkalling og saksliste vert godkjent. 

 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
017/14: Godkjenning av møteprotokoll 
 

Møteprotokollen vert godkjent. 

Samrøystes vedteke. 
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RMNF - 017/14 VEDTAK: 

Møteprotokollen vert godkjent. 

 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
018/14: Trafikksikring i Knarvik. 
 



 
 

 
   
10.11.2014 RÅD FOR MENNESKE MED NEDSETT FUNKSJONSEVNE 

Rune Kilen fra vegavd. orienterte om saka. 

Råd for menneske med nedsett funksjonsevne ber om framdriftsplan for trafikksikring og 
framkommeligheit i krysset ved turistinformasjonen og overgang Knarvik barneskule - parkeringshus 
ved Knarvik senter. 

Samrøystes vedteke. 

 
RMNF - 018/14 UTTALE: 

Råd for menneske med nedsett funksjonsevne ber om framdriftsplan for trafikksikring og 
framkommeligheit i krysset ved turistinformasjonen og overgang Knarvik barneskule - parkeringshus 
ved Knarvik senter. 

 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
019/14: Kunngjering - høyring av planprogram for Kommunedelplan for massehandtering - 
Lindåsneset med Mongstad 
 

 
 

 
   
10.11.2014 RÅD FOR MENNESKE MED NEDSETT FUNKSJONSEVNE 

Råd for menneske med nedsett funksjonsevne påpeiker: Dersom der vert omlegging av nåverande 
vegsystem, må det takast omsyn til syn- og rørslehemma, og universell utforming. 

Samrøystes vedteke. 

 
RMNF - 019/14 UTTALE: 

Råd for menneske med nedsett funksjonsevne påpeikar: Dersom der vert omlegging av nåverande 
vegsystem, må det takast omsyn til syn- og rørslehemma, og universell utforming. 

 

 



--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
020/14: Økonomiplanen 2015 - 2018 
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Økonomisjef Janne Sund orienterte. 

Råd for menneske med nedsett funksjonsevne har ingen merknader til planen, og rådet tek planen til 
etterretning. 

Samrøystes vedteke. 

 
RMNF - 020/14 UTTALE: 

Økonomisjef Janne Sund orienterte. 

Råd for menneske med nedsett funksjonsevne har ingen merknader til planen, og rådet tek planen til 
etterretning. 

 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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